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Online – teams Plats 

 

Närvarande: Anders Ödman, Anders Eriksson, Sara Hill, Mikaela 

Fläderblom, Björn Jönsson, Birgitta Ipsonius -§12, David Agardh -§10 

Via länk: Sofia Friman -§10, Oscar Johansson 

Adjungerad: Sandra Karlsson, Amalia Ideborg §7 

Vid protokollet: Anders Eriksson 

Närvarande 

 

Ordförande Anders Ödman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Vi 

gick laget runt och kollade av läget. 

§ 1  

Öppnande av 

mötet - checkin 

  

 

BESLÖT 

att        godkänna föredragningslistan med tillägg om Nossebro, Scoutnet, 

arbetsgrupper/utskott och Nordiska Scoutkonferensen 

§ 2  

Föredragningslis

ta 

 

BESLÖT 

att        utse Björn till justerare 

§ 3  

Val av 

justeringsperson 

 

BESLÖT 

Att Anders E är formellt medlem i Ransbergsstiftelsen och deltar inte i 

den styrelsen längre, men kommer inte heller medverka i beslut 

rörande Ransberg i FS heller innan han formellt avgått ur 

stiftelsestyrelsen. 

§ 4 Frågan om 

jäv 

 

Det senaste protokollet är signerat och publicerat 

 

BESLÖT 

att        godkänna föregående mötesprotokoll 

§ 5 

Föregående 

protokoll 

 

Anders E rapporterade från RS-mötet 6 februari 

BESLÖT 

att        notera rapporten 

 

§ 6 Rapport från 

RS 6/2 

 

• på kansliet mm 

§ 7 Rutiner och 
processer 
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o SJ-resor 

Ange FS och ärende/månad som fakturareferens 

Boka ombokningsbara biljetter och i så god tid som möjligt 

o Kontantutlägg 

Om det gäller restaurangbesök ska de som ätit anges på 

utläggsblanketten. 

o Rutiner kring FS-möte 

Framförhållning kring nödvändiga bokningar, lokaler, logi 

osv. När ska FS anmäla till administratören att vi tänker 

närvara. 

BESLÖT 

att        Amalia skapar en excel-fil i Teams där vi anmäler närvaro för 

kommande FS-möten. Denna ska vara ifylld en månad i förväg så 

logi kan bokas med bättre framförhållning. 

Att Amalia kan kontaktas direkt gällande generella administrativa frågor 

utan att gå via Sandra 

 

• Scoutnet 

Sandra och Amalia gick igenom skillnader +/- för de båda systemen. 

För att underlätta övergången kommer en utbildning genomföras 

under våren/hösten 

Bilaga 01 

BESLÖT 

att uppdra åt kansliet att påbörja arbetet med att byta medlemsregister  

att  uppdra åt kansliet att säga upp E-bas som medlemsregister 

att uppdra åt kansliet att se över ersättning för den modul som används 

idag för utskick 

 

• Detaljerad genomgång, delegering mm 
Vi gick igenom arbetsplanen och diskuterade arbetsfördelningen för 
det vi behöver jobba med framöver 

 
BESLÖT 

Att Sandra distribuerar sammanställningen av diskussionen 

 

• Kandersteg 
Tidigare beslut är att det ska rapporteras senast i mars                                                               

 
BESLÖT 

Att ta upp Kandersteg på nästa möte 

 

§ 8 Arbetsplanen 
och beslut från 
FM mm 
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BESLÖT 

Att bordlägga till nästa möte 

 

§ 9 Workshop – 
fri diskussion  

 

• GS 
Sandra lyfte specifikt två punkter 

o Projekt – mer nykter scouting till fler 
En förstudie har påbörjats för att återstarta vilande kårer 

o Scoutstugan i Nossebro 
Essunga kommun har beslutat att tvångsinlösa kårens stuga. 
Innan dess har Sandra sänt en skrivelse till kommunstyrelsen, 
men det påverkade inte beslutet. 

Bilaga 02 
 

• FO 
Anders Ö berättade om Rolf Carlsson begravning och hur vi som 
förbund uppvaktade. 
Bilaga 03 

• Internationellt 
Sara berättade om att det är värdefullt att registrera sig för 
Scouternas internationella mailutskick ”Scoutland Times” 

 

• Utbildningsutskottet 
Björn berättade om utskottets senaste möte. Det har kommit nya 
direktiv från Scouternas Folkhögskola. Tex att en ackrediterad ledare 
behöver vara med på våra kurser. Det finns inte något tillfälle att 
genomföra en ackreditering förrän till hösten vilket kan bli ett 
problem för vår Solvargskurs i sommar. Vi undersöker möjligheten 
att få dispens. 

 

• Usck 
Mikaela har varit i kontakt med dem och vi diskuterade vår 
representation på tinget om en månad. Mikaela kommer närvara på 
kommittén nästkommande möte. 

BESLÖT 

Att Sara, Sofia och David är våra representanter vid utmanarscouttinget. 

 

• Rsck 
Anders E har inte kontaktat dem än. 

 

• Övrigt 
 

§ 10 Rapporter                                                                            
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• Nordiska Scoutkonferensen 
Konferensen hålls på Färöarna 8-12 maj. Sofia har blivit antagen att 
bli en av deltagarna från Sverige. 

 

 

• Utmanarting 
Representation redan behandlad i § 10 
 

BESLÖT 

Att uppdra åt Sara att presentera status i ”projektet” och uppmuntra 

utmanarna att vara aktiva i de kommande dialogmötena. 

Att Sandra kontaktar Anna Bergqvist för att se om hon har varit i 

kontakt med arrangörerna om tid för henne. 

 

• Förbundsråd/förbundsledningssamling 
Anna Bergqvist kommer att vara med på vårt möte 
 

BESLÖT 

Att vi enligt FM-protokollet ska ta upp 

- förbundsstyrelsen tillsätter och leder en projektgrupp bestående av 

medlemmar som får i uppdrag att ta fram ett förslag på strategi till 

nästa förbundsråd. Ansv Anders Ö och Björn kontaktar 

verksamhetsrevisorerna för att stämma av förnuftet i att ta fram en 

strategi när vi har en närstående omorganisation inom rörelsen 

- Utvärdering av arbetsgruppens för arbetsplan resultat presenteras 

på kommande förbundsråd, Ansv Cecilia Holmblad 

- Ekonomiskt ramverk - delredovisning görs på Förbundsrådet 2024, 

Ansv ekonomigruppen 

- vi under kommande förbundsråd diskuterar och arbetar fram ett 

nytt förslag på arbetsformer för kommande förbundsmöte. 

Att vi även bjuder in de som skulle blivit kallade till en 

förbundsledningssamling (med ev. begränsning till t.ex. 2 per 

kommitté) och att vi ”ställer in” förbundsledningssamlingen. 

Kostnad för detta belastar budgetposten för förbundsrådet. 

Att Vi genomför arrangemanget från lunch till lunch, men 

”förbundsledningen” bjuds in från fredagskvällen. 

Att Anders Ö, Birgitta, Sandra och Amalia fortsätter arbetet med det 

formella upplägget. Anders E och Anders Ö ser över det mer 

praktiska gällande Ransberg. 

Att det gemensamma projektet tas upp på en senare punkt i denna 

paragraf 

 

• Landet Ingenstans 
Bordlades till nästa möte 

§ 11 Kommande 

aktiviteter (i 

närtid 

  

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: 27ab4864de2c4de6df1aa9afc548efcf78254d5db25a77a325628265e01cdf1b2477a3d21d7e37d7c7241e2ea39f6ccbb45fcff79b3c248fb0f3b0a9b4258e7f



  Protokoll  
 FS02-24 
 Datum 20240210-11 
 §§ 1- 

 (Sida 5 av 6) 

 

FS 20240121  Protokoll 5 (6)  

 

• Projektet, diskussion! Hur gör vi? 
 

 

 
Mikaela gick igenom vår Teams-miljö och hur olika funktioner kan utnyttjas 
 
BESLÖT 

att        ge Amalia i uppdrag att se över, och ta bort, accesser för personer 

som inte längre är med i FS/personal… 

§ 12 Digital 

struktur                                                              

 

 

BESLÖT 

att        bordlägga 

§ 13 FM-upplägg 
för unga  

Anders E  
 
BESLÖT 

Att bordlägga  

§ 14 Formalia                                                               

 
Hålls i samband med nästa gemensamma FS-möte inom rörelsen i 
Stockholm 9-10 mars 

§ 15 Nästa FS 
möte 

 
Bodil Hansen, Anne Nordstedt och Christer Ipsonius har anmält intresse 
eller blivit nominerade. Vi bollade upp en lista med ytterligare namn. 
 
BESLÖT 

Att Anders Ö kontaktar fler personer för att kunna forma en 

referensgrupp om cirka 12-15 personer 

§ 16 Egen 
utredning - 
referensgrupp 

 
Oscar presenterade budgetuppföljning för 2023 
 
Bilaga 03 

§ 17 Ekonomi                                                                            

 

Inga övriga frågor anmälda 

§ 18 Övriga 

frågor 

 

Hålls i samband med nästa gemensamma FS-möte inom rörelsen i 

Stockholm 9-10 mars 

BESLÖT 
att april-mötet blir ett digitalt möte 8.30-14.00 på lördag 20 april 

att Anders Ö och Birgitta ser över de digitala möten vi ska ha under våren  

§ 16 Nästa möte 

9-10/3 

  

Ordföranden Anders Ö avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte. 

§ 17 Mötets 

avslutande 
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Sekreterare   Justerare  Ordförande  
  
  
  
Anders Eriksson  Björn Jönsson Anders Ödman  
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